

Udvalgs møde gymnastikudvalget 12/06-2020

Dagsorden:

Valg af referent og ordstyrer

1. Haltider v. Rene Wiebenson
2. Orientering ved formanden
3. Kort orientering om økonomi
4. Status sæson 2020-2021
5. Sommerferiegymnastik
6. Opstartsmøde
7. Sommerhygge
8. Næste møde
9. Evt.

Referat:

Referent: Mette Barrett

1. Vi kan muligvis få lidt mere tid i hallen onsdage, som evt. kan bruges til Rytme 18+ og Piger 5-6 år samt mandage til Seniormix.
2. Formandsmøde for en uge siden:
 - a. Der etableres kommunal (?) hal med springcenter og motionscenter i Gigantium – vi afventer om det kan give nogle muligheder for os.
 - b. Jan Olesen og John Bengtson er tilbage på arbejde igen.
3. Økonomi
 - a. Vi har fået del i "Corona-midler", som giver os mulighed for at tilbyde instruktør-uddannelse til nogle af vores unge instruktører.
4. Status sæson 2020-2021:
 - a. Hold og instruktører:
 - i. Piger 5-6 år kan muligvis få tid i hal 2, men der har vi ikke redskaber – så det er en dårlig ide.
 - ii. Der mangler instruktør til Gymnastik, Leg og Bevægelse, Rytme-hold samt ekstra hænder til Far-barn tumler.
 - iii. Der er fuldt besat på instruktørposterne på Landsdelsjuniorholdene.
 - b. Vi vil gerne melde holdplanen ud inden sommerferien, og så må vi tage forbehold for Corona-restriktioner.
 - i. Tilmeldingsprocedurer med fortrinsret til instruktører meldes ud samtidigt.
5. Sommerskole:
 - a. Tilmelding er åbnet i går – løber frem til 29/6.
 - b. Mette B laver Corona-retningslinjer, som godkendes af udvalget.
6. Opstartsmøde/sæsonstart:
 - a. Opstartsarrangement delt i 2 med instruktørmøde i midten. Kunne også give mulighed for at afvikle Amerikansk lotteri for Juniormix. Det kunne være søndag d. 6. september
 - i. Vi booker hallerne og snakker om det på næste møde.

ii. Vi varskoer instruktører og hjælpeinstruktører

7. Næste møde

a. Onsdag d. 12/8 kl. 17.00 i klubhuset – vedr. opstartsmøde. Gitte bestiller aftensmad.

8. Eventuelt:

a. Intet at bemærke.